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سرپرست مدیریت دیسپچینگ شرکت ملی 
گاز ایران:

 شبکه گاز در آستارا پایدار و تعهدات 
صادراتی طبق روال در حال انجام است

علی رغم وقوع ســیلاب شــدید در شهر آستارا، 
با تلاش کارکنان شــرکت ملی گاز ایران، جریان 
پایــدار گاز در این شــهر بدون قطعــی برقرار و 
تعهدات صادراتی نیــز مطابق برنامه در حال اجرا 

است.
به گزارش روابط عمومی شرکت ملی گاز ایران، 
ســعید عقلی، سرپرســت مدیریت دیسپچینگ 
شــرکت ملــی گاز ایران بــا اعلام ایــن خبر، در 
خصوص وضعیت شــبکه گاز در شهر آستارا پس 
از ســیل روز دوشــنبه، گفت: روز دوشنبه، بارش 
شــدید باران در آســتارا منجر به وقوع سیل در 
این شــهر شد که در اثر آن خســاراتی به یکی از 
خطوط اصلی انتقال گاز وارد آمد که با اقدامات و 
تلاش های صورت گرفته همکاران ما در بخش های 
مختلف در 24 ساعت گذشته؛ وضعیت حال حاضر 
گازرسانی در این منطقه بدون مشکل و در شرایط 
طبیعــی و ایمن جریان دارد. عقلــی در رابطه با 
کاهش فشار مقطعی گاز در آستارا گفت: با توجه 
به ملاحظات HSE و لزوم حفظ ایمنی محیطی، 
طی هماهنگی با همــکاران در منطقه 9 عملیات 
انتقال گاز، فشــار گاز در خط لولــه ای که در اثر 
سیل آسیب دیده  بود، کاهش داده شد تا اقدامات 

ایمنی سازی برای این خط لوله انجام شود.
سرپرست مدیریت دیسپچینگ شرکت ملی گاز 
ایران در پایان، اظهار کرد: علی رغم کاهش فشــار 
جریان گاز به دلیل انجام عملیات ایمن ســازی، با 
اقدامات صورت گرفته همــکاران ما و تأمین گاز 
با اســتفاده از سایر ظرفیت های موجود در شبکه، 
جریان پایــدار گاز در منطقه به هیچ عنوان قطع 
نشد و گازرســانی به شــبکه گاز منطقه و انجام 

تعهدات صادراتی بدون وقفه ادامه یافت. 

استاندار اصفهان خبر داد؛
 افتتاحیه جایزه  مصطفی )ص( با حضور 

رییس جمهور برگزار می شود
 دکتــر مرتضوی از میزبانــی اصفهان در جایزه 
بین المللــی مصطفــی )ص( و حضــور ریاســت 
جمهوری در آیین افتتاحیه این مراسم، خبر داد. 
سیدرضا مرتضوی اســتاندار اصفهان در یکصد و 
ســی و یکمین جلسه شــورای گفت وگوی دولت 
و بخــش خصوصــی اســتان، گفــت: در مهرماه 
ســال جاری چند رویداد معتبر در اصفهان برگزار 
می شود که مهمترین این رویدادها از لحاظ ملی و 

بین المللی جایزه مصطفی)ص( است. 
وی ادامــه داد: بــا پیگیری هایی کــه مدیریت 
اســتان در سال گذشــته انجام داد، میزبانی این 
جایزه بین المللی به اصفهان واگذار شد و به دنبال 
این هستیم تا دبیرخانه جایزه بین المللی مصطفی 
)ص(در استان مستقر بماند. استاندار اصفهان یکی 
از اصلی ترین راهبردهای توســعه استان را حرکت 
در راستای »توسعه اقتصاد دانش بنیان« دانست و 
عنوان کرد: از این رو بایســتی پیوند عمیقی میان 
اســتان و حوزه های فناوری و تکنولوژی برقرار و 
مســیر اصلی سرمایه گذاری اســتان هموار شود. 
مرتضوی افــزود: اصفهان بایســتی پایگاه مؤثر و 
مهمــی برای نخبــگان علمی ملــی و بین المللی 
قلمداد شــود، برای تحقق این مهم گام نخســت 
در جریان جایزه مصطفی )ص( رقم خواهد خورد 
که اصفهان میزبان ۱۵۰ دانشــمند معتبر و برتر 
جهان اسلام می شود که از سراسر دنیا به اصفهان 
خواهنــد آمد. وی اظهار کرد: در تلاش هســتیم 
افتتاحیه این آیین با حضور رییس جمهور برگزار 
شــود و در جریان این جایزه برنامه های متعددی 
با حضور دانشــمندان برتر جهان اسلام در حوزه 
علم و فناوری در اصفهان برگزار خواهد شد. دکتر 
مرتضوی ادامه داد: ظرفیت سازی برای بنگاه های 
اقتصادی استان به منظور بهره مندی از این رویداد 
ضروری اســت. وی خاطرنشان کرد: در این راستا 
بسترســازی برای حضور فعالان اقتصادی استان 
در جریان جایــزه مصطفی)ص( و ایجاد ارتباط با 
نخبگان علمی جهان اسلام توسط اتاق بازرگانی با 

جدیت دنبال گردد.

بازگشت ارز حاصل از صادرات
  رئیس اتاق بازرگانی اصفهان در نامه ای به وزیر 
صنعت، معدن و تجارت خواســتار رفع مشکلات 
فعالان اقتصادی در خصوص موضوع »بازگشت ارز 
حاصل از صادرات« شــد. در این نامه تاکید شده 
اســت »اتاق بازرگانی به عنــوان تجلی گاه بخش 
خصوصی پر افتخار و در مقام مشــاورت سه قوه، 
آمادگی دارد در نقش مشــاوری امین، با برگزاری 
جلسات منظم با تصمیم گیران و نمایندگان مقام 
عالی وزارت، راه های اجرایی برگشت ارز حاصل از 
صادرات و چگونگی همراهی دولت مردان با بخش  
خصوصی را مورد بازبینی قرار دهد. لذا مستدعی 
اســت به منظور جلوگیری از روند صعودی خروج 
فعالان اقتصادی و صادرکنندگان از چرخه فعالیت 
اقتصادی  و زیــان غیر قابل جبــران تحمیلی به 
فضای کسب و کار، ارزآوری و تولید کشور، دستور 
فرمایید روند تعلیق کارت های بازرگانی که مانع از 
واردات ماشین آلات و مواد اولیه بنگاه های تولیدی 
شــده و رونق مجدد کارت های یکبار مصرف را به 
همراه می آورد، متوقف شــود تا بدینوسیله گره از 
کار فعالان اقتصادی کشور گشوده شده و موجبات 
افزایش درآمد ارزی، مهار تورم و رشد تولید کشور 

فراهم گردد.«

خبر

مضرات دگم اندیشی 
... و با خشونت مقدس زنان، مردان و کودکان را 
در نهایت خشنودی خود، رهبران و خدای خشن 
خود ســر می برند، تجاوز می کنند و قربتاً لله ترور 

می نمایند. 
آثار و دســتاورد های تمدن بشــری که حاصل 
دســترنج هزاران ســاله ابنا متفکر و اندیشــمند 
جوامع انســانی هســتند به نحو فجیعی وحشیانه 
برای رضای خــدا از بین می برنــد. اما تمام این 
اقدام تقدس یافته نامقدس و نامیمون وحشــیانه 
بشــریت را به این نتیجه رســانده است تا جهان 
خود را بروزرســانی کند. و ســاز و کارهای مدرن 
حکمرانی دمکراتیک و مردمســالارانه را فلاسفه، 
علمای جامعه شناســی و متفکران دینی بنحوی 
طراحــی کــرده انــد. و مکانیزم هــای عقلانی، 
خردمندی جمعی و ساختارهای اصلاح پذیری را 
برای حکمرانی تدارک دیده اند.تا در ظل مشارکت 
مدنــی، آگاهانه حداکثری ملت ها و پاســخگویی 
شــفاف تفکر تحجر و دگم اندیشــی با خشونت 

مقدس بازگشت ناپذیر شود.
*فعال فرهنگی و مدنی

ادامه از صفحه اول

هیدرولیبرالیسم؛ گذار از مدیریت 
دستوری به مشارکت مدارِ منابع طبیعی

وقتــی جامعــه، مســئولیت منابــع )مبتنــی 
بــر بازتخصیــص( را بر عهــده می گیــرد، برای 
حداکثرســازی ثروت آفرینی، بــازار آب را ترویج 
می نماید و بــرای حفظ کمیــت و کیفیت منابع 
موجود، پایداری را می پایــد. در این ایده، جامعه 
)بعنوان یــک واحد خردمند( محق اســت برای 
مقــدرات بهره برداری از منابــع خود اعم از زمان، 
مــکان، بهــا و نظایــر آن تصمیم گیــری نماید 
و بهره بردار آزاد اســت آن را بــه هر مصرفی که 
بیشــترین منافــع اقتصــادی را دارد به مصرف 
برســاند. آزادی، عقلانیت و ثــروت آفرینی ارکان 
هیدرولیبرالیســم می باشد که حدود و ثغور آن را 
جامعه تعیین می نماید و سیستم حکمرانی آن را 

تضمین و حمایت می کند. 
هــدف ارائه این ایــده دیباچه ای بــرای تبیین 
گزاره های آینده منابع طبیعی کشورمان هست که 
نیازمند نقد و بسط های کارشناسان امر می باشد. 
* کارشناس آب و توسعه

ادامه از صفحه اول

لزوم تدوین دستورالعمل برای 
گردشگری ضابطه مند در غارها

مدیر کل دفتر موزه ملــی تاریخ طبیعی و ذخایر 
ژنتیکی ســازمان حفاظت محیط زیست به بهانه 
روز ملی غار پاک گفته اســت، بــرای حفاظت از 
غارها باید گردشــگری ضابطه مند صورت گیرد و 

دستورالعمل های حفاظتی تدوین شود.
بــه گفته محمد مــدادی در این راســتا نیازمند 
تدوین یک دســتورالعمل جامع برای گردشگری 
درغارهایی هستیم که پذیرش گردشگری ندارند. 
غارها از نظر حفاظتی به چند دسته تقسیم شده اند 
و آن هایی که ارزش حفاظتی، ارزش زیســتگاهی ، 
ارزش تنوع زیســتی و حفاظتــی تاریخی دارند و 
تحت تولی گیــری وزارت میراث فرهنگی، صنایع 
دستی و گردشــگری هستند باید مورد حمایت و 

مراقبت قرار گیرند تا سالم بمانند.

خبر

 رئیس دانشــکدگان کشــاورزی و منابع 
طبیعی دانشــگاه تهران با اشاره به اهمیت 
ثبــات و پایــداری در اقتصاد کشــاورزی 
گفت: زنجیره تامین بایــد در تمام مراحل 
کشــاورزی از تولید تا برداشــت و فرآوری 

پیوست محیط زیست هم داشته باشد.
بــه گــزارش ایســنا، دکتــر محمدعلی 
ابراهیم زاده موســوی، رئیس دانشــکدگان 
در مراسم آغازین پانزدهمین کنگره ملی و 
اولین کنگره بین المللی مهندســی مکانیک 
بیوسیســتم و مکانیزاسیون کشاورز که در 
منابع طبیعی  و  دانشــکدگان کشــاورزی 
دانشــگاه تهــران در کرج برگزار شــد، با 
گرامی داشــت هفته دفاع مقدس برگزاری 
این کنگره ها را فرصت مغتنمی برای نظریه 
پردازی و تولید اندیشــه بــرای پیدا کردن 
راه هــای علمــی و شــیوه های عملی برای 
توســعه کشــاورزی و منابع طبیعی کشور 
دانســت و افــزود: امیدوارم برگــزاری این 
کنگره ها بتواند اطلاعات و آگاهی بیشتری 
را بــرای تصمیم گیــری ، برنامــه ریزی و 
سیاســتگذاری در اختیار مسئولان مربوطه 

قرار دهد.
وی با قدردانی از دست اندرکاران برگزاری 
نخســتین کنگــره بین المللی مهندســی 
مکانیزاســیون  و  بیوسیســتم  مکانیــک 
ماشــین های کشاورزی گزارشــی از تعداد 
مقالات و شــرکت کنندگان در این کنگره 

ارائه داد.
وی گفت: کل مقالات ارسالی ۳2۰ مقاله 
فارســی و ۵۰ مقاله انگلیســی بــود که از 
ایــن میان 24۵ مقاله فارســی و ۳۰ مقاله 
انگلیســی برای ارائه در این کنگره پذیرفته 

شد.
ابراهیم زاده موسوی افزود: در این کنگره 
۶2 سخنرانی به زبان فارسی و ۱۳ سخنرانی 

نیز به زبان  انگلیسی ارائه می شود.
رئیــس نخســتین کنگــره بین المللــی 
و  بیوسیســتم  مکانیــک  مهندســی 
مکانیزاســیون کشــاورزی ادامه داد: ۱۷۰ 
پوستر به زبان فارســی و ۳۰ پوستر نیز به 
زبان انگلیسی در این همایش ارائه می شود.

رئیس دانشــکدگان کشــاورزی و منابع 
طبیعــی افزود: در ایــن کنگره بیش از 4۰ 
دانشگاه از سراسر کشور و شرکت کنندگانی 

از کشورهای دیگر حضور دارند.
ابراهیم زاده موســوی در ادامه ســخنان 

خود با اشــاره بــه اهمیت کشــاورزی در 
تامین امنیت غذایی کشور به تغییر رویکرد 
در حوزه مهندســی مکانیک بیوسیستم و 
مکانیک ماشــین های کشاورزی تاکید کرد 
و گفت: با توجه بــه اهمیت امنیت غذایی 
در کشــورها به ویژه کشــور ما که مدام در 
معرض تحریم و تهدید و فشارهای بیرونی 

است این امر بسیار مهم و کلیدی است.
وی تصریح کــرد: اگر امنیــت غذایی و 
زیســتی را به عنوان چتر نگاهمان در همه 
حوزه های مرتبط با تخصص های کشاورزی 
و منابع طبیعی ببینیم ملاحظه می کنیم که 
دامنه فعالیت های جمع نخبگانی و برگزاری 
این کنگــره و مراکز تحقیقاتی که در حوزه 
مکانیزاسیون و مهندسی بیوسیستم فعالیت 
دارند بسیار گسترده تر از این می تواند باشد.

او در ادامه ســخنان خود سه پیشنهاد را 
در حوزه ماشین های کشاورزی و مهندسی 
ارائه داد.ابراهیم زاده موسوی  بیوسیســتم 
با اشــاره به اهمیت حوزه هــای تخصصی 
مهندسی مکانیک بیوسیستم و ماشین های 
کشاورزی در بحث امنیت غذایی، تمرکز بر 
زنجیره تامین را به عنوان اولین پیشــنهاد 
خــود مطرح کــرد و گفت: بعــد از انقلاب 
اســلامی توفیقات زیادی در حوزه ماشین 

بیوسیستم  مهندســی  و  های کشــاورزی 
داشــتیم ولی تمرکز آن بیشــتر در حوزه 
تولیــد بــوده و به بخش هــای دیگرتوجه 
کمتری شده است.وی اظهار داشت: هرچند 
در اقتصاد کشاورزی و امنیت غذایی تولید 
پایه اســت ولی ثبات و پایداری آن شامل 
بخش هــای دیگر مثل فرآوری و ...اســت 
و تولیــد ثــروت در بخش کشــاورزی هم 
بعد از تولیــد محصول اســت بنابراین در 
بحث مهندســی بیوسیستم و ماشین های 
کشــاورزی باید کل زنجیره تامین و ارزش 

مورد توجه باشد نه فقط تولید.
وی خاطر نشــان کرد: علاوه بر توجه به 
موضوع فناوری و تکنولوژی در کل زنجیره 
تامیــن باید در تمام مراحل کشــاورزی از 
تولید تا برداشــت و فرآوری پیوست محیط 
زیســت هم داشــته باشــد.توجه به تنوع 
مقیاس ها دومین موضوع مورد تاکید رئیس 
منابع طبیعی  و  دانشــکدگان کشــاورزی 
دانشــگاه تهران در نخســتین کنگره بین 
المللی مهندســی مکانیک بیوسیســتم و 
ماشــین های کشاورزی بود که ابراهیم زاده 
موســوی در ایــن باره گفت: ماشــین های 
کشــاورزی در بخش های کشاورزی بیشتر 
بر اساس کشاورزی در سطح بزرگ طراحی 

شــده اند در حالی که امــروزه باید تامین 
زنجیــره غذایــی را از کشــت های کوچک 
و حتی از کشــت های خانگی شــروع کرد 
بنابرایــن بایــد تنوع مقیاس هــا در بخش 
مهندســی مکانیک بیوسیســم مورد توجه 
قــرار بگیرد، کاری که در کشــورهای مثل 
چین انجام شــده شــده و طراحی و تولید 
ماشین های کشــاورزی برای مقیاس های 
کوچک نیز انجام می شــود و تامین امنیت 
غذایــی از بخش های بســیار کوچک آغاز 
می شود.رئیس دانشکده کشاورزی و منابع 
طبیعی دانشــگاه تهران توجــه به امینت 
زیســتی را به عنوان سومین پیشنهاد خود 
در این کنگره مطرح کرد و اظهار داشــت: 
ما در مکانیزاســیون محیط زیست و منابع 
طبیعــی را رهــا کرده ایــم در صورتی که 
زیرساخت و پایه امنیت غذایی و کشاورزی 
زیست بوم پایدار اســت که توجه چندانی 
به آن نداریم.وی افــزود: ضایعات غذایی و 
کشاورزی موجب تخریب محیط زیست می 
شوند که در این بخش نیز مهندسی ماشین 
های کشــاورزی و مکانیزاسیون میتوانند با 
تولید فناوری و تکنولوژی پیشرفته به حفظ 
زیســت بوم و پایداری محیط زیست کمک 

کنند.

رئیس دانشکدگان کشاورزی و منابع طبیعی دانشگاه تهران: 

تمام فعالیت های بخش کشاورزی باید پیوست محیط زیستی داشته باشد

در جلســه هیات مدیره فولاد خوزســتان یکسان سازی 
پرداخــت حق بیمــه کارکنــان صندوق فولاد بــه تامین 
اجتماعی  از ابتدای ســال ۱4۰2 تصویب گردید و توســط 
مدیرعامل شــرکت در محل یادمان شهدای گمنام شرکت 

فولاد خوزستان نوید داده شد.
مدیرعامل  شــرکت فولاد خوزستان پس از افتتاح کنترل 
زمان )ساختمان شهید علی هاشمی( و سردرب شماره یک 
به همراه اعضای هیــات مدیره، جهت ادای احترام به مقام 
شامخ شهدا در  محل یادمان شهدای گمنام حضور یافتند و 

این خبر مسرت بخش را به حاضرین نوید دادند.
ابراهیمی با اشــاره به تصویب یکســان ســازی پرداخت 
حق بیمه کارکنــان صندوق فولاد به تامیــن اجتماعی  از 
ابتدای ســال ۱4۰2 عنوان کرد: به پیشــنهاد کمیته عالی 

منابع انسانی شــرکت، موضوع یکسان سازی پرداخت حق 
بیمه کارکنان رســمی صندوق فولاد که یکی از اصلی ترین 
دغدغه های کارکنان بود با یک برنامه ریزی هدفمند امروز 
در  جلسه هیات مدیره مطرح و تصویب گردید و از این پس 
حق بیمه کارکنان صندوق فــولاد همانند کارکنان تامین 

اجتماعی پرداخت خواهد شد.
در  ادامه عباســعلی تقوی معاون منابع انســانی و امور 
اجتماعی ضمن تشــکر از هیات  مدیره محترم در خصوص 
موافقت با ایــن طرح عنوان کرد: ایــن کار اولین گام در 
بهبــود فرآیند بیمه کارکنان صندوق فولاد خواهد بود که 
در یک ســال گذشــته این موضوع در کمیته عالی منابع 
انســانی شــرکت مطرح شده و توســط مدیریت اداری با 

جدیت دنبال شد.

معاون منابع انســانی و امور اجتماعی در ادامه با اشاره 
بــه تصویب این رویداد مهم گفت: این مصوبه با رایزنی ها 
و برگزاری جلســات متعدد با شرکت  های بزرگ فولادی 
همچــون فولاد مبارکــه، ذوب آهن و از طرفی اشــتراک 
گــذاری تجربیات در قالب کمیته های فنی و تخصصی به 
جمع بندی نهایی رســید و توســط هیات مدیره شرکت 

تصویب شد.
تقوی در پایان گفت: در تلاش هســتیم با پیگیری های 
مداوم و همچنین هماهنگی با ســایر شرکت های فولادی، 
در آینده نزدیک محاسبه و پرداخت مستمری بازنشستگی 
پرسنل صندوق فولاد بر اساس معدل دو سال آخر پرداختی 
حق بیمه جدید که مشــابه بیمه صندوق تامین اجتماعی 

می باشد، به سر انجام برسد.

تصویب یکسان سازی پرداخت حق بیمه کارکنان صندوق فولاد به تامین اجتماعی  از ابتدای سال ۱۴۰۲

حق بیمه کارکنان صندوق فولاد همانند کارکنان تامین اجتماعی پرداخت خواهد شد

 نماینده عالی دولت در اســتان البرز گفت: شوراهای 
اســلامی شــهر از فرصت باقیمانده دوره خــود برای 
ارائه خدمات به مردم نهایت اســتفاده را کنند، اعطای 
پروانه هــای رایگان بیمارســتان، درمانــگاه، مجموعه 
ورزشــی، احیای بافت های فرســوده و... از جمله این 

اقدامات است.
به گزارش ایسنا، مجتبی عبداللهی در چهل و پنجمین 
جلســه قرارگاه اجتماعی اســتان که روز پنجشنبه، ۳۰ 
شهریورماه در سالن شهدای دولت استانداری برگزار شد، 
گفت: بر اســاس مصوبه وزارت کشــور ۶۶ محله محروم 
در استان شناسایی شــده و با برنامه ریزی دقیق درصدد 

توانمندسازی آن ها هستیم.
وی ادامــه داد: در کنــار این محله ها اگــر فرمانداران، 
محله های محروم دیگری را شناســایی کردند، در برنامه 

قرار دهند.
عبداللهی گفت: طی جلســات گذشــته مقرر شد که با 
نصب بنر و اطلاع رســانی به مــردم محله ها، حداقل ۱۰ 
اقــدام و برنامه موثر در محله های کمتر برخوردار صورت 

پذیرد.
وی افزود: مدیران خانه محله ها باید مطالبه گر باشــند و 
مسائل و موضوعات محله ها را پیگیری کنند و روند تحقق 

تعهدات را رصد کنند و انتقال دهند.
اســتاندار البرز گفت: باید تحــولات در چهره محله ها 
محسوس باشد و مردم تغییرات و اتفاقات خوب را متوجه 

شوند.
وی افزود: با توجه به نهضت مدرسه ســازی در اســتان 

ضرورت دارد فرمانداران و شــهرداران نسبت به جانمایی 
پروژه مدارس اقدام کنند چــرا که خیرین آمادگی کامل 

برای این امر دارند.
عبداللهی گفت: دو محله محروم ترک آباد و ســبزعلی 
آباد در ساوجبلاغ که امروز مورد بررسی قرار گرفتند جزو 
محله های ناکارآمد شــهری و بافت فرسوده نیز محسوب 
می شــوند که باید با اطلاع رســانی از طرح های تشویقی 

برای نوسازی، مردم را ترغیب به همراهی کنند.
وی افزود: شــهرداری ها و شــوراهای اسلامی شهر باید 
برای نوسازی بافت های فرسوده به استقبال مردم بروند و 

در این راستا به صورت ویژه وارد عمل شوند.
استاندار البرز گفت: شــوراهای اسلامی شهر از فرصت 
باقی مانده دوره خود بــرای ارائه خدمات به مردم نهایت 
اســتفاده را کنند، اعطای پروانه های رایگان بیمارســتان، 

درمانگاه، مجموعه ورزشــی، احیای بافت های فرسوده و... 
از جمله این اقدامات است.

وی افــزود: باید فــرش قرمز برای ســرمایه گذاران در 
بخش های خدماتی پهن کنیم چرا که آنها با سرمایه خود 
زیرساخت ها و ســرانه ها را ارتقا می دهند و باری از دوش 

دولت بر می دارند.
عبداللهــی بــا تاکید بر ضرورت جــذب خیرین، گفت: 
هیچ اقدامی بالاتر از خدمت به مردم نیســت و مدیران در 
عرصه های مختلف اجرایی، مدیریت شــهری و... تکلیفی 

جز این ندارند.
بر ساخت  افزود: علاوه  وی 
مــدارس باید بر نوســازی و 
تجهیــز مدارس نیــز اهتمام 
داشــته باشــند چرا که باید 
دانش  بــرای  مدارس  فضای 
آموزان و حتی مردم محله در 
ساعات تعطیلی جذاب، شاد و 

انگیزه بخش باشد.
در این جلســه مشکلات و 
مســائل محله های ترک آباد 
و سبزعلی آباد در شهرستان 
خانه  مدیر  توسط  ساوجبلاغ 
محله مطرح شــد و استاندار 
به  البرز دســتور رســیدگی 
موضوعــات مطروحــه را به 

مدیران مربوطه داد.

استاندار البرز:

شوراهای شهر از فرصت باقیمانده برای ارائه خدمات مطلوب به مردم استفاده کنند

سازمان آگهی ها

09126870191
02166981271

روزنامه


